
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z09592 

Vragen van de leden Siderius en Karabulut (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Minister voor 
Wonen en Rijksdienst over het dwarsbomen van de kamerverhuur in 
verzorgingshuizen door de verhuurderheffing (ingezonden 27 mei 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat het Woonakkoord arme ouderen uit bejaardenflats 
houdt?1 

Vraag 2
Kunt u de Kamer een overzicht doen toekomen hoeveel intramurale 
zorgaanbieders vastgoed huren, en hoeveel zorgaanbieders vastgoed in bezit 
hebben? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Hoeveel kamers in verzorgingshuizen staan op dit moment leeg, en kunnen in 
principe worden verhuurd? Hoeveel kamers in verzorgingshuizen worden niet 
verhuurd vanwege de verhuurderheffing? 

Vraag 4
Welk aandeel van de totale opbrengst aan verhuurderheffing wordt opge-
bracht door verzorgingshuizen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Klopt het dat eigenaren van verzorgingshuizen, omgerekend per kamer, 
anderhalve maand huur per jaar moeten betalen aan verhuurderheffing? Als 
deze berekening wordt doorgetrokken, hoeveel betaalt een huurder in een 
verzorgingshuis gemiddeld per maand aan verhuurderheffing? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 6
Hoeveel verzorgingshuizen verhogen de huren vanwege de verhuurderhef-
fing? Kunt u de Kamer hiervan een overzicht sturen? Zo nee, waarom niet? 

1 Trouw, 26 mei 2014, «Woonakkoord houdt arme ouderen uit bejaardenflats»
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Vraag 7
Hoeveel vrijstellingen van de verhuurderheffing vanwege verbouwingen zijn 
aangevraagd, en hoeveel daarvan zijn gedaan door zorgorganisaties of 
eigenaren van zorgvastgoed? 

Vraag 8
Kunt u zich voorstellen dat eenzame of angstige ouderen graag in een 
verzorgingshuis in de wijk willen wonen vanwege de geborgenheid die dit 
biedt? Zo ja, waarom beperkt u dan de toegang tot het verzorgingshuis voor 
80- en 90-plussers? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 9
Waarom kiest u voor tweedeling in de zorg, door private partijen toegang te 
geven om op creatieve manieren invulling te geven aan vastgoed, waardoor 
wonen in een verzorgingshuis voor ouderen met een laag inkomen onbereik-
baar en onbetaalbaar wordt? Is het uw bedoeling dat alleen ouderen met veel 
geld nog in een verzorgingshuis kunnen wonen? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 10
Kunt u de rol en de invloed van Nederlandse banken met betrekking tot 
intramurale zorgaanbieders toelichten? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 11
Bent u bereid het Woonakkoord open te breken en de verhuurderheffing te 
herzien? Kunt u uw antwoord toelichten?
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